
Orszáiwyíí!és Hivatala

Magyar Zoltán
országgyű lési képviselő

Érkezett 2013 MA, 0,0.

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Az ígéretek ellenére miért nem került még az Országgyűlés elé az új vadászati
törvény? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A vadászatban és a vad által okozott kárban érintett minden szerepl ő joggal van
felháborodva azon, hogy a kormány még mindig nem állt elő a korábban sokszor megígért új
vadászati törvénnyel.

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, várhatóan mikor kerül az országgy űlés elé az új vadászati
törvény tervezete ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2013 . május 7 .
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